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Abstract (en)
[origin: US2022193885A1] The invention relates to a portable device for marking a surface, including a casing (2) having a front face (6) having
a rectangular opening (6A) for the passage of a marking member, the front face (6) of the casing being provided with a stiffening frame (15)
surrounding the passage opening (6A), this stiffening frame (15) being provided with an indexing system (18) adapted to cooperate with a
complementary indexing system (19) equipping each of the tooling of a series of removable tooling (20A, 20B, . . . ) for positioning the device on the
surface to be marked, each removable tooling (20A, 20B, . . . ) of the series and the stiffening frame (15) including at least one of the elements of a
magnetic fastening system with two elements, namely a magnet (21A) and a ferromagnetic material (21B).

Abstract (fr)
L'invention concerne un appareil portatif pour le marquage d'une surface, comportant un boîtier (2) présentant une face avant (6) présentant une
ouverture rectangulaire (6A) pour le passage d'un organe de marquage, la face avant (6) du boîtier étant pourvue d'un cadre de rigidification (15)
entourant l'ouverture de passage (6A), ce cadre de rigidification (15) étant pourvu d'un système d'indexation (18) adapté pour coopérer avec un
système d'indexation complémentaire (19) équipant chacun des outillages d'une série d'outillages amovibles (20A, 20B, ...) de positionnement de
l'appareil sur la surface à marquer, chaque outillage amovible (20A, 20B, ...) de la série et le cadre de rigidification (15) comportant au moins l'un
des éléments d'un système de fixation magnétique à deux éléments à savoir aimant (21A) et matériau ferromagnétique (21B).
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